
 

                                                                                                                                                         

 

MUISTIO  
 
UURAISTEN VANHUS- JA VAMMAISNEUVOSTO 
Kunnanvirasto 03.10.2018 klo 10.00 
 
Läsnä   Mariitta Kuitunen, Raija Lähteelä, Pirkko Blå, Eine Puurunen, Tuomo 
    Pursiainen, Irja Seppänen, Mirja Tupamäki 
 
 
1. Todettiin kokouksen osallistujat. 
 
2. Tekninen johtaja Janne Koskenkorva esittäytyi. Hän on aloittanut Uuraisten kunnan teknisenä 

johtajana Marko Konolan siirryttyä muihin tehtäviin. Janne Koskenkorvaan voi ottaa yhteyttä 
kiinteistöihin ja ympäristöön liittyvissä asioissa.  

 
Keskusteltiin valaistuksesta. Rikkoontuneista katuvaloista on hyvä olla yhteydessä tekniseen 
toimeen. Esim. nyt on Niittylammentiellä valo pimeänä. Haja-asutusalueen vesitilanne 
puhututti. 
 
Monen haja-asutusalueen asukkaan kaivo on tyhjä. Janne Koskenkorva kertoi, että 
kirkonkylälle on avattu vedenottopiste, josta saa hakea vettä pientä korvausta vastaan.  
 
Valtuustosalin äänentoisto puhututti edelleen. Janne Koskenkorva lupasi selvittää asiaa. 

 
3. Luettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4. Maritta Kuitunen ja Irja Seppänen toivat terveisiä maakunnallisesta 

vanhusneuvostoseminaarista, joka pidettiin 24.9.2018. Päivillä keskusteltiin iäkkäiden 
asumisesta. Teppo Kröger esitteli tutkimusta ympärivuorokautisen hoivan tarpeesta. Paikkoja 
pitäisi nykysuuntauksen vastaisesti lisätä, eikä vähentää.  Olavi Niemi esitteli vaihtoehtoisia 
asumisratkaisuja eli Jaso-asuntoja. 

 
Viitasaarella toimii matalan kynnyksen neuvontapiste, joka on otettu hyvin vastaan. Uuraisilla 
ko. toimintaa on kokeiltu Rivikuukassa seniorineuvolan nimellä. Kävijöitä ei ole ollut muutamaa 
poikkeusta lukuun ottamatta. Kerran kuukaudessa kokoontuvassa Seniorikahvilassa Höytiällä 
annetaan myös terveysneuvontaa mm. verenpaineen ja verensokerin mittausta. 

 
5. Muut asiat 

• Terveiset Lape työryhmästä: Nuokkarista ollaan rakentamassa ns. kaiken ikäisten 
hyvinvointitaloa. 



 

                                                                                                                                                         

 

• Terveiset perusturvalautakunnalle: Kotihoidon yöhoidon saaminen Uuraisille tärkeää. 
Samoin omaishoidon lomittajan työn jatkaminen. 

• Pirkko Blå toi terveisiä Eläkeliiton koulutuspäiviltä. Nyt olisi aika Eläkeläisjärjestöjen 
tehdä yhteistyötä ja toimia tulevaa Sotea ajatellen. Pelkona palvelujen etääntyminen 
sivukyliltä. 

• Sovittiin, että laaditaan vanhus-vammaisneuvostosta esite. Esitettä valmistelemaan 
valittiin työryhmä, johon kuuluvat Maritta Kuitunen, Pirkko Blå ja Mirja Tupamäki. 

• Luento II-tyypin diabeteksesta valtuustosalissa 10.10.2018 klo 13. 
• Suunnitteilla Senioritalon kaltaista asumista Rivikuukan viereiselle tontille. Tulossa 

tarvekartoitus asiasta. 
 
6. Kokokusen päättäminen: Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
Uuraisilla 03.10.2018 
 
 
 
 
 
 Mariitta Kuitunen       Mirja Tupamäki 
 puheenjohtaja       sihteeri 


